
Protokół nr 6/19 

ze wspólnego posiedzenia Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, Komisji 

Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych i Komisji Rewizyjnej i Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji w dniu 25 października 2019 r. 

 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady rozpoczęto o godz. 10:00 a zakończono o godz. 10:50. 

Komisje obradowały w sali konferencyjnej w budynku Urzędu Gminy.  

Na posiedzeniu obecnych było 2 członków Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

nieobecni Konarzewski Mariusz, Gołaszewski Adam (lista obecności Zał. Nr 1), 3 członków 

Komisji Oświaty Kultury i Spraw Społecznych (lista obecności Zał. Nr 1), 2 członków 

Komisji Rewizyjnej (lista obecności Zał. Nr 1) – nieobecny Michał Kołakowski i Krzysztof 

Wasiulewski, 3 członków Komisji Skarg, Wniosków i Petycji (lista obecności Zał. Nr 1), 

Wójt Gminy – Pan Sylwester Jaworowski, Skarbnik Gminy – Pani Gabriela Mioduszewska, 

Sekretarz Gminy – Pani Danuta Niewińska oraz dyrektor Szkoły Podstawowej w Kołakach 

Kościelnych Pan Henryk Rakoczy. 

 

Ad. 1)  Otwarcia piątego wspólnego posiedzenia Komisji  dokonała Przewodnicząca Komisji 

Oświaty Pani Jolanta Konopka, która przedstawiła porządek posiedzenia komisji: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3.  Przyjęcie protokołu z czwartego posiedzenia Komisji w dniu 17 września 2019 r. 

4.  Wyrażenie opinii o projektach uchwał w sprawach: 

     a/ zmian w budżecie gminy, 

     b/ zmiany Uchwały II/3/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji 

rewizyjnej, komisji skarg, wniosków i petycji, stałych komisji Rady Gminy Kołaki Kościelne 

oraz ustalenia ich składu osobowego, 

     c/ wyboru ławników: 

             -  podjęcie uchwały w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach  

                ławników do sądów powszechnych,   

             -  przedstawienie opinii Zespołu o kandydatach na ławników, 

             -  powołanie Komisji Skrutacyjnej i przeprowadzenie wyborów,  

             -  podjęcie uchwały w sprawie wyboru ławników, 

     d/ przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2020 rok z 

organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 

24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, 

     e/ uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego o nazwie „Strefa       

         gospodarcza I”. 

5.   Informacja z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 i przygotowaniu 

placówek do nowego roku szkolnego. 

6. Przedstawienie informacji na temat oświadczeń majątkowych składanych 

Przewodniczącemu Rady Gminy. 

7.  Przedstawienie informacji na temat oświadczeń majątkowych składanych Wójtowi Gminy. 

8.  Przedstawienie informacji o podmiotach, w których będzie wykonywana praca społecznie   

     użyteczna.  

9.  Sprawy różne. 

10.  Zamknięcie obrad (Zał. Nr 2). 

Przewodnicząca Komisji Oświaty zapytała o uwagi do porządku posiedzenia. 

Wójt Gminy poinformował, że na komisje przybędzie dyrektor Szkoły Podstawowej w 

Kołakach i zaproponował, żeby rozpocząć od informacji o zadaniach oświatowych w chwili, 

gdy przyjdzie Pan dyrektor. 



Innych wniosków w sprawie porządku posiedzenia nie było, więc Przewodnicząca Komisji 

Oświaty poprosiła o przyjęcie porządku posiedzenia poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek posiedzenia z zaproponowaną zmianą 

przyjęto  jednogłośnie (Zał. Nr 2). 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty stwierdziła, że porządek posiedzenia z zaproponowaną 

zmianą przyjęto  jednogłośnie (Zał. Nr 2). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że porządek posiedzenia z zaproponowaną zmianą 

przyjęto  jednogłośnie (Zał. Nr 2). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że porządek posiedzenia z zaproponowaną zmianą 

przyjęto  jednogłośnie (Zał. Nr 2). 

Ad. 3) 
Protokoły z czwartego posiedzenia Komisji Finansów, Komisji Oświaty i Komisji Skarg i 

Wniosków oraz z piątego posiedzenia Komisji Rewizyjnej zostały przyjęte jednogłośnie. 

Ad. 4a)  

W tym Wójt Gminy poinformował, że nie ma Pani Skarbnik, gdyż jest na szkoleniu, Państwo 

analizowaliście otrzymane zmiany w budżecie, a jeśli są jakieś pytania, to Pani Skarbnik 

odpowie na sesji Rady Gminy. 

Przewodnicząca Komisji Oświaty otworzyła dyskusję. 

Członkowie poszczególnych Komisji nie podjęli dyskusji. W związku z tym poszczególne 

Komisje wyraziły swoje opinie w sprawie zaproponowanych zmian w budżecie gminy 

poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 3głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 3). 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów,  

- wstrzymało się – 0 głosów. 



Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 3). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 3). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy 

został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na najbliższą sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 3). 

Ad. 4b) 

W tym punkcie projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały II/3/2018 z dnia 20 grudnia 2018 

r. w sprawie powołania komisji rewizyjnej, komisji skarg, wniosków i petycji, stałych komisji 

Rady Gminy Kołaki Kościelne oraz ustalenia ich składu osobowego omówiła inspektor UG 

Hanna Dąbrowska (Zał. Nr 4). 

Członkowie poszczególnych Komisji nie podjęli dyskusji. W związku z tym poszczególne 

Komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

II/3/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji rewizyjnej, komisji skarg, 

wniosków i petycji, stałych komisji Rady Gminy Kołaki Kościelne oraz ustalenia ich składu 

osobowego został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 4). 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów,  

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

II/3/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji rewizyjnej, komisji skarg, 

wniosków i petycji, stałych komisji Rady Gminy Kołaki Kościelne oraz ustalenia ich składu 

osobowego został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 4). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały II/3/2018 

z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji rewizyjnej, komisji skarg, wniosków i 

petycji, stałych komisji Rady Gminy Kołaki Kościelne oraz ustalenia ich składu osobowego 



został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 

4). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały 

II/3/2018 z dnia 20 grudnia 2018 r. w sprawie powołania komisji rewizyjnej, komisji skarg, 

wniosków i petycji, stałych komisji Rady Gminy Kołaki Kościelne oraz ustalenia ich składu 

osobowego został zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady 

Gminy (Zał. Nr 4). 

Ad. 4c) 

W tym punkcie procedurę wyboru ławników do Sądów Powszechnych oraz projekt uchwały 

w sprawie ustalenia regulaminu głosowania w wyborach do sądów powszechnych omówiła 

inspektor UG Hanna Dąbrowska. 

Członkowie poszczególnych Komisji nie podjęli dyskusji. W związku z tym poszczególne 

Komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach do sądów powszechnych został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 5). 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów,  

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach do sądów powszechnych został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 5). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach do sądów powszechnych został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 5). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie ustalenia regulaminu 

głosowania w wyborach do sądów powszechnych został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 5). 

Ad. 4d) 

Projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Kołaki 

Kościelne na 2020 rok z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w 

art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie omówiła Pani Danuta Niewińska – Sekretarz Gminy. 



Członkowie poszczególnych Komisji nie podjęli dyskusji. W związku z tym poszczególne 

Komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2020 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów,  

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2020 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2020 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie przyjęcia rocznego 

programu współpracy Gminy Kołaki Kościelne na 2020 rok z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie został zaopiniowany  jednogłośnie i 

postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 6). 

Ad. 4d) 

W tym punkcie Pan Wójt omówił projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego o nazwie „Strefa  gospodarcza I”. Wyjaśnił, że jest to plan 

zagospodarowania przestrzennego, który już był uchwalany. Wojewoda zaskarżył do Sądu ten 

plan zagospodarowania. Było tam około 5 zarzutów, sąd odrzucił wszystkie, oprócz jednego. 

Sąd kazał nam w ten plan miejscowy wrysować jeszcze wodociąg, jaki tam ma być. Dziś jest 

wszystko i możemy to uchwalać. Wodociąg będzie realizowany w przyszłości, a ścieki we 

własnym zakresie. Drogę dojazdową, zgodnie z porozumieniem przejmiemy. Jeżeli 

inwestycja danego inwestora będzie wymagała, żeby ta droga była szersza, to będzie to w 

gestii inwestora, żeby tą drogę poszerzyć na jego koszt. 

Członek KO Pan Janusz Milewski zapytał, czy na bielach na Ćwikłach, możemy już ten 

przepust zrobić, to już jest czas, że możemy? 



Wójt – to nie jest jeszcze nasze a osoby zainteresowane tym zapraszam po komisjach i 

powiem. 

Innych uwag nie było. Członkowie poszczególnych Komisji nie podjęli dyskusji. W związku 

z tym poszczególne Komisje wyraziły swoje opinie poprzez głosowanie: 

Komisja Oświaty: 

- za – 2 głosy 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego o nazwie „Strefa  gospodarcza I” został 

zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Finansów: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów,  

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego o nazwie „Strefa  gospodarcza I” został 

zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

 Komisja Rewizyjna: 

- za – 2 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodniczący Komisji stwierdził, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego o nazwie „Strefa  gospodarcza I” został 

zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji: 

- za – 3 głosy, 

- przeciw – 0 głosów, 

- wstrzymało się – 0 głosów. 

Przewodnicząca Komisji stwierdziła, że projekt uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego o nazwie „Strefa  gospodarcza I” został 

zaopiniowany  jednogłośnie i postanowiono przedłożyć na sesję Rady Gminy (Zał. Nr 7). 

Ad. 5) 

W tym punkcie informację z realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2018/2019 i 

przygotowaniu placówek do nowego roku szkolnego omówił dyrektor Szkoły Podstawowej 

Pan Henryk Rakoczy (Zał. Nr 8). 

Członek Komisji Rewizyjnej Dariusz Tyborowski zapytał o wyniki z zeszłorocznych 

egzaminów, które były dość słabe w porównaniu do lat poprzednich i co było skutkiem tego? 

Dyrektor Szk. Podst. – powiedział, że wyniki było dużo, dużo poniżej naszych oczekiwań, ale 

dużo niżej wg możliwości uczniów. Trudno jest wskazać jednoznaczną przyczynę, na to 

złożyło się wiele czynników. Był ostatni rocznik gimnazjum i oni wiedzieli, że już nikt nie 

może im zrobić żadnej krzywdy, bo nie zostaną, a do szkoły przyjąć ich wszystkich 

poprzyjmują. Robiliśmy szereg zajęć dodatkowych i w tygodniu i w soboty. Zainteresowanie 

zajęciami z ich strony było bardzo niewielkie. Próbowaliśmy rozmawiać na te tematy z 

rodzicami, przekonywać jak ważny jest ten egzamin. No niestety część rodziców mówiła, że 

nie są w stanie zmusić dziecka do tego, żeby on w sobotę pojechał. Na zebrania przychodziło 

30% rodziców. 

Tyborowski Dariusz – to trudny wiek, ale może trzeba było ich inaczej zmobilizować. 

Rakoczy Henryk – oni mieli przeświadczenie od początku, że wynik ten nie ma większego 

znaczenia, bo i tak do szkoły przyjmą. 



Tyborowski Dariusz – to może zamiast marchewki trzeba było ich lekko kijkiem przymusić. 

Dyrektor – tego kijka to bym oczekiwał ze strony rodziców. Każde krzywe spojrzenie na 

ucznia kończy się donosem do Kuratorium. Robimy dzieciom wycieczkę do Centrum Nauki 

Kopernik, żeby zobaczyli tę naukę w inny sposób. Przywożą rodzice dzieci przed szkołę i jest 

komentarz rodziców „Po co w niedzielę dzieci zmuszać, co to mało jest tygodnia?” 

W tym roku jeździmy na basen, od września 3 grupy. 

Tyborowski Dariusz – a czy nie można by było zorganizować dla wszystkich? 

Dyrektor – jeżeli Rada da pieniądze, nie ma problemu. 

Tyborowski Dariusz – kiedyś było pozyskiwane z jakiś funduszy. 

Dyrektor – jest dla klas I-III, dofinansowanie jest pozyskiwane z Ministerstwa Sportu. Na to 

składamy wnioski co roku i jeździmy. Natomiast co roku musimy dokładać coraz to większe 

środki z własnego budżetu.  

Tyborowski Dariusz – jeżeli są miejsca, to można z innych klas dobrać. 

Dyrektor – projekt jest taki, że jest imienna lista dzieci, uczniów  tych klas nie można 

dobierać sobie jak mi się podoba, wiąże się to np. z ubezpieczeniem itp. Żeby ze strony 

rodziców było zainteresowanie, żeby szkoła zorganizowała to byśmy się tego podjęli. Zważyć 

należy, że kl. VII i VIII mają w planie zajęć 35 godzin w tygodniu, tj. siedem godzin 

dziennie. Część dzieci chce mieć zajęcia pozalekcyjne rozwijające, coś więcej na ósmej 

godzinie, część dzieci ma zajęcia wyrównawcze na ósmej godzinie. Jaka jest efektywność tej 

godziny? Po siedmiu godzinach normalnej pracy dzieciak jest zmęczony, dorosły człowiek 

jest zmęczony. 

Tyborowski Dariusz – po pierwszej godzinie w-f dzieciak jest zmęczony. 

Dyrektor – nie mamy na pierwszej godzinie w-fu. Jest jeden nauczyciel w-f i nie da rady 

wszystkich na ostatniej godzinie. Uważam że ze strony szkoły wkład nauczycieli i 

zaangażowanie było naprawdę zauważalne, tylko nie potrafię zrozumieć tej niechęci dzieci. 

Proszę zauważyć, czas pisania egzaminu 2 godziny, po godzinie połowa uczniów wyszła. 

Tyborowski Dariusz – a jak z kompetencjami naszych nauczycieli? 

Dyrektor – składając projekt organizacyjny do Kuratorium każdego roku musimy wypisać 

kwalifikacje nauczycieli, nie da się tak, żeby nauczyciel był bez kwalifikacji. W tym roku 

mamy jedną zgodę na nauczyciela bez kwalifikacji na jedną godzinę w tygodniu w kl. VIII, tj. 

edukacja dla bezpieczeństwa, czyli dawne PO. 

Tyborowski Dariusz – PO to marginalna rzecz, ale są rzeczy, które leżą. Przychodzi do mnie 

dzieciak i mówi – tato wytłumacz mi te zadanie. Ja mówię – rób to tak i tak, ale Pani kazał 

inaczej a jeżeli będziesz to tak robiła, to w szkole średniej leżysz i rób tak jak ja Ci każę, a jak 

nie to powiedz Pani, że ja przyjdę i wytłumaczę Pani Jak to się robi. Zachodzi do szkoły, Pani 

mówi, że sposób jest dobry ten i ten. A ja mówię, że tu jest inny wynik a tu jest inny wynik. O 

czym my mówimy. Mówię o ścisłych przedmiotach. 

Dyrektor – każde zadanie można rozwiązywać na kilka sposobów, ale wynik musi być 

zawsze ten sam. 

Tyborowski Dariusz – dlatego pytam. 

Dyrektor – na dzień dzisiejszy każdy z nauczycieli ma skończone studia magisterskie w 

swoim kierunku. 

Tyborowski Dariusz – podyplomowe. 

Dyrektor – podyplomowe skończyć, to trzeba mieć magisterskie. 

Tyborowski Dariusz – katecheta a robimy podyplomowe z matematyki. To że ktoś ma, to czy 

jeszcze umie przekazać, bo później wyniki mamy takie, jakie mamy. 

Dyrektor – na dzień dzisiejszy każdy nauczyciel ma przygotowanie zgodnie z kwalifikacjami. 

Natomiast jak Pan uważa, że coś jest nie tak, to proszę przyjść do mnie, porozmawiamy, ja 

przyjrzę się pracy nauczyciela, poproszę zeszyty, zobaczymy co, bo dziś tak mówimy sobie. 



Ale proszę zobaczyć, rok temu wyniki były najlepsze w okolicy i Ci sami nauczyciele 

pracowali. Nie można powiedzieć, że w tym roku nauczyciele zastrajkowali i przestali uczyć. 

Tyborowski Dariusz – no właśnie strajkowali. 

Dyrektor – tydzień czasu była przerwa, ale uważam, że ten tydzień nie miał jakiegoś 

wielkiego wpływu, bo o się dało nadrobić w miarę możliwości. Jeżeli Państwo zauważacie, że 

cokolwiek w tej szkole zaczyna się robić nie tak, to przychodźcie Państwo z tymi uwagami. 

Wy mi mówicie teraz, ale takie informacje wcześniej do mnie nie docierają. 

Tyborowski Dariusz – i właśnie zaprosiłem Pana po to, żeby zobaczyć, że coś jest nie tak. 

Dyrektor – o każdym problemie będę z Państwem rozmawiał, tylko musimy bazować na 

konkretach a nie na ogólnikach. Mogę się w tej chwili domyślać o kim Pan mówi. Wyniki z 

matematyki są bardzo istotne i trzymam kontakt z Panią z matematyki. Grupy świetlicowe są 

duże, zabieram pewną grupę i robię zadania z matematyki. Dwa tygodnie temu miałem 

pierwsze zajęcia, przyszło 12 czy 14 osób, wczoraj miałem te same zajęcia i przyszło już 4 

osoby, reszta na boisku piłkę kopie. Cały czas zmierzam do tego, że bez wsparcia rodziców 

nic nie będzie. W związku z tym, że wyniki były niskie podjęliśmy działania wspólnie z CEN, 

zaprosiliśmy do pomocy ekspertów, opracowaliśmy program naprawy, przyjeżdżają do nas 

nauczyciele konsultanci, Pani od matematyki, j. polskiego i omawiają co można było inaczej 

zrobić. 

Członkowie poszczególnych Komisji nie podjęli dalszej dyskusji. 

Ad. 6) 

W tym punkcie Przewodnicząca Rady poinformowała o składanych oświadczeniach 

majątkowych za 2018 rok (Zał. Nr 9). 

Ad. 7) 

W tym punkcie Pan Wójt poinformował o złożonych oświadczeniach majątkowych Wójtowi 

Gminy (Zał. Nr 10). 

Ad. 8) 

W tym punkcie Sekretarz Gminy przedstawiła informację o podmiotach, w których będzie 

wykonywana praca społecznie użyteczna (Zał. Nr 11). 

Ad. 9) 

W sprawach różnych Wójt Gminy poinformował, że odbył się przetarg na drogę Gosie Otole, 

została złożona jedna oferta na kwotę 650 tys. Droga w polu ponad 400 m, 3,5 m szerokości. 

Firmy żerują na tym, że wszystkie gminy dostały dofinansowania. Niestety większość z gmin 

rezygnuje z realizacji inwestycji drogowych z tych dofinansowań, bo się okazuje, że z 

dofinansowaniem wychodzi drożej, jak kiedyś bez dofinansowania. Macie Państwo przykład 

na własnej skórze, jak kiedyś maszyny rolnicze bez dopłat kosztowały a ile z dopłatami. 

Teraz to samo przenosi się na samorządy. Oczywiście próbujemy coś z tym zrobić, ja 

Państwu odczytałem list do Premiera w sprawie wskaźników wg którego określa się 

wysokość dofinansowania. To pismo ma odzwierciedlenie w Związku Gmin Wiejskich, które 

zajęło stanowisko identyczne z tego mojego pisma. Poszło to do Rządu i mam nadzieje, że ten 

wskaźnik się po prostu zmieni, czyli określenie tego wskaźnika dochodowości gmin. Niestety 

musimy czekać na swoją kolejkę, te pieniądze są, tak jak mówię, bardzo dużo gmin 

zrezygnowało, bo za takie pieniądze nie będziemy robić, bo to jest paranoja jakaś. To jest 

wyrzucanie w błoto pieniędzy, bo tak naprawdę ta cała dotacja, którą teraz otrzymujemy, to 

ona trafia do wykonawcy a nie do nas, bo musimy więcej dołożyć, jak kiedyś bez dotacji. 

Dlatego musimy się wstrzymać i będziemy czekać na swoją kolej i będziemy remontować. 

Przewodnicząca Rady przedstawiła członkom komisji skargę na Pana Kołakowskiego 

Michała przez mieszkańców gminy Kołaki Kościelne (Zał. Nr 12), że czerpie jakieś korzyści 

majątkowe z tego tytułu. 

Następnie Wójt Gminy wyjaśnił, że radny nie może pełnić funkcji w żadnej spółce, czy 

zarządzie tej spółki, która prowadzi działalność gospodarczą z wykorzystaniem mienia 



gminnego. Tutaj ktoś próbował nadinterpretować to wszystko, że niby straż to jest podmiot, 

który prowadzi działalność gospodarczą i znajduje się w budynku gminy, czyli wykorzystuje 

go do swojej działalności gospodarczej. Moim zdaniem, jaka to jest działalność gospodarcza, 

to jest działalność społeczna nie gospodarcza. Jeżeli straż pozyska drobne pieniądze, to nie 

wyda na siebie, na członka, tylko na straż. Może ktoś próbuje inaczej zinterpretować i uznał, 

że Pan Radny Michał Kołakowski łamie tym przepisy. Oczywiście swoje stanowisko Rada, 

czyli Pani Przewodnicząca zajęła.  

Przewodnicząca Rady odczytała stanowisko skierowane do Wojewody Podlaskiego (Zał. Nr 

13). 

Pan Wójt wyjaśnił, że w najgorszym przypadku Wojewoda może wydać Zarządzenie 

zastępcze odwołujące Pana radnego, a to jest niepotrzebna procedura i niepotrzebne 

pieniądze. Życzliwych ludzi widać, że nie brakuje, tylko brakuje odwagi, żeby się podpisać 

pod tym. Sprawa nabrała toku i zobaczymy jak się potoczy. 

 

Ad. 10) 

Przewodnicząca prowadząca podziękowała i zamknęła wspólne posiedzenie wszystkich 

komisji 
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